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74th Narcissus Queen & Court 
(L-R): 4th Princess Jasmine Chow, 2nd Princess Yanna Xian, Queen Shuyao Ye,  

1st Princess Lovina Abdi, 3rd Princess Bo Glover 
 

he Search is on for the 2025 Narcissus Queen and Court who will reign over the festivities and events in this 
75th Anniversary Year of the Snake.  Don’t miss this opportunity to be a part of the Narcissus Festival 75th 
Jubilee festivities! This is your chance to meet new people, learn about your cultural heritage, gain poise 

and self-confidence, and have lots of fun!  Enhance your personal presentation through classes in personal 
development, poise and public speaking.   
 
Discover your identity through free classes in Chinese History, Knotting and Paper Cutting, Martial Arts, Chinese 
Lion Dancing, Narcissus Bulb Carving and many more classes.  Gain opportunities for community involvement 
including free Young Professional Membership with the Chinese Chamber of Commerce of Hawaii. 
 

2025 年水仙花皇后選美活動現已開始接受申請，中選的皇后及公主們將參與蛇年第七十五屆水仙花節慶會

的所有活動。千萬不要錯過參與水仙花節七十五周年庆典的机会! 在此選美活動中你可結交新朋友，學習中國文

化和傳統，培養優雅與自信，並可享受很多樂趣。你可通過選美培訓班來提升自己的表現能力，例如﹕個人發

展、儀態與公共演講。同時你還可以通過免費學習班來啟發自己的文化素養和認知，包括﹕中國歷史、繩結扎結

與剪紙、武術、中華舞獅、水仙花頭雕刻及很多其它培訓班等。除此之外，你還可以獲得參與社區活動的機會，

其中包括成為夏威夷中華總商會免費準會員。 
 

          Qualifications for Contestants:    參選者資格﹕ 
• Must have a minimum of 25% Chinese ethnicity  ● 至少 25%中國血統 
• Single (never been married or given birth to a child)   ● 單身(未婚或未生育) 
• Must be 19 to 26 years of age on pageant date   ● 至選美之日年齡需為 19-26 歲 
• Resident of Hawaii for at least twelve months prior to pageant ● 選美之前至少在夏威夷居住滿 12 個月 

 

Date of Pageant: January 4, 2025     選美日期: 2025 年 1 月 4 日 
 

For additional information please contact: Chinese Chamber of Commerce of Hawaii 
Phone: 808-533-3181  ~  E-mail: info@chinesechamber.com 

 

有關報名詳情及申請表格，請洽商會辦公室:  
電話: 808-533-3181  ▪  電郵: info@chinesechamber.com 

 

Please submit application by July 31, 2024 
(Chamber accepts up to the first 16 qualified applications) 

請于 2024 年 7 月 31 日前申請報名 
(商會接受合格申請人前十六名為限) 

Classes begin September 2024.  
  培訓課程將于 2024年九月份開始。  

Notice: Classes and Festival Events are subject to change pending State Covid guidelines. 
 備注：所有課程及水仙花節的活动将依据州政府新冠疫情的指导方针來進行並可能會變更。 
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